



## Rebecca

Rebecca is from New York and began learning French when she was 5.

Madame Kodjak, her first French teacher, instilled in her the fun of learning a language and the joys of eating in a foreign language, a principle that she brings into her classroom.

She holds a masters in foreign language education and is the author of a children's cookbook "Let's Cook with the Zazoo".

As a book enthusiast Rebecca has been exciting children about books as a volunteer in the Lille public library and in various schools for over a dozen years.

She works with European funding and teaches at Lille University.

Rebecca has been living in Lille for over 20 years, has two bilingual teenagers and two bilingual cats.

## Rebecca

*... est originaire de New York et a commencé à apprendre le français à l'âge de 5 ans.*

*Madame Kodjak, son premier professeur de français, lui a inculqué le plaisir d'apprendre une langue et les joies de manger dans une langue étrangère, un principe qu'elle applique dans sa classe.*

*Elle est titulaire d'un master en enseignement des langues étrangères et est l'auteur d'un livre de cuisine pour enfants intitulé "Let's Cook with the Zazoo".*

*Passionnée de livres, Rebecca passionne les enfants pour les livres en tant que bénévole à la bibliothèque municipale de Lille et dans les écoles depuis plus de douze ans. Elle travaille avec des fonds européens et enseigne à l'Université de Lille.*

*Elle vit à Lille depuis plus de 20 ans, a deux adolescents bilingues et deux chats bilingues.*

**Rebecca leads two Story Time groups on Wednesday afternoons**

*Rebecca dirige deux groupes de l'heure du conte le mercredi après-midi.*